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aan SVEN GATZ
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD 
EN BRUSSEL

Masterplan bivakplaatsen  -  Zonevreemde jeugdverblijven

In de beleidsbrief Jeugd 2018-2019 wordt de problematiek van zonevreemde 
jeugdlokalen vermeld als blijvend aandachtspunt voor de taskforce bivakplaatsen. De 
problematiek van zonevreemde jeugdverblijven is uiteraard niet nieuw. Ik peil dan ook 
graag naar de vooruitgang en de stand van zaken in dit dossier.

1. Welke vorderingen inzake de zonevreemde jeugdverblijven heeft de taskforce sinds 
de schriftelijke vraag nr. 495 van 16 mei 2018 van collega Van Eetvelde in het 
masterplan bivakplaatsen kunnen bewerkstelligen?

2. Indien aangepast sinds april 2017, kan de minister een actueel overzicht geven van 
de bestaande jeugdverblijven? 

Graag een verdeling voor zonevreemd of niet en of deze al dan niet in orde zijn met 
de stedenbouwkundige vergunning.

3. Hoeveel gemeenten hebben momenteel een planinitiatief lopende om een 
zonevreemd jeugdverblijf te regulariseren?

4. Gemeenten kunnen een eenmalige subsidieaanvraag indien ze een
ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) ontwerpen voor zonevreemde terreinen en 
gebouwen voor sport-, recreatie- en jeugdactiviteiten. 

Welke gemeenten hebben hier in 2018 gebruik van gemaakt?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Sven Gatz (63) en Joke Schauvliege (186).



SVEN GATZ 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD 
EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 63 van 15 januari 2019
van TINE SOENS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Koen Van den Heuvel, 
Vlaams minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


